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قلعه نويي: تيمي كه 3 گل ميزند ضد فوتبال بازي نميكند

سرمربي تيم فوتبال تراكتورسازي تبريز گفت: وقتي در خانه استقلال سه گل به ثمر مي رسانيم به اين معني است كه ضد

فوتبال بازي نكرده ايم.

سرمربي تيم فوتبال تراكتورسازي تبريز گفت: وقتي در خانه استقلال سه گل به ثمر مي رسانيم به اين معني است كه ضد فوتبال بازي
نكرده ايم.

به گزارش خبرگزاري فارس، امير قلعه نويي پس از برتري 3 بر 2 تراكتور سازي مقابل استقلال در ورزشگاه آزادي عنوان كرد. 2 تيم بازي
خوبي ارائه كردند و به نظر من برنده اصلي هواداران بودند. با توجه به اينكه در تراكتور سازي مسئوليت دارم اين برد را به هواداران

خودمان تبريك ميگويم و دستشان را ميبوسم.

وي ادامه داد: ديداري كه 5 گل داشته باشد و موقعيتهاي فراواني در آن خلق شود از نظر كيفي خوب است. ما روي نقاط ضعف و
قوت استقلال كار كرديم كه اجازه دهيد با توجه به اينكه آنها هفته آينده با پرسپوليس بازي دارند و ما نيز مسابقه داريم آنها را بيان

نكنم.

قلعه نويي تصريح كرد: گلهايي كه خورديم روي اشتباه فردي بود. به ويژه گل دوم كه ما در آن لحظات سوار بازي بوديم روي
اشتباهات بچه گانه گل خورديم و با تغييراتي كه داديم موفق شديم.

سرمربي تراكتور سازي در مورد شانس قهرماني اين تيم گفت: با يك برد به هيچ كس جام نمي دهند. تازه كار سخت ما آغاز شده
است و فردا بايد بيشتر تلاش كنيم.

قلعه نويي در پاسخ به خبرنگاري كه گفت: خيلي ها ميگفتند تراكتور سازي شخصيت قهرماني ندارد اظهار داشت: اين حرف شما به
طرفداران تيم ما و مردم استان آذربايجان شرقي بر ميخورد. من اين گونه ميگويم كه شايد ميگفتند قابليت قهرماني ندارد نه

شخصيت قهرماني. تراكتور سازي پشتوانه خوب مردمي دارد.

وي گفت: 50 درصد تغييرات داشتيم و بايد هماهنگ تر شويم و نگرش بازيكنان نيز بهتر شود، با اين حال با يك برد در باره قهرماني
حرف نميزنم.

قلعه نويي در پاسخ به سؤال خبرنگاري كه درباره نحوه برخورد باشگاه استقلال و مسئولان باهواداران تبريزي سؤال پرسيده بود گفت:
من درباره مستطيل سبز صحبت ميكنم اما بايد بدانم تماشاگران تراكتور سازي استثنايي هستند. ما در اين بازي احساس غربت

نكرديم.

سرمربي تراكتور سازي در مورد اينكه تماشاگران استقلال او را به ضد فوتبال متهم كردند تاكيد كرد: مشخص است وقتي كه 3 گل
ميزنيم ديگر ضد فوتبال بازي نكردهايم. به هر حال وقتي تيمي كه ميبازد از اين صحبتها مطرح ميشود ولي از نظر من اشكالي

ندارد. من عادت ندارم اين گونه بازي كنم. حاج صفي مصدوم شد و ما مجبور شديم تعويض كنيم پس وقت تلف نكرديم.

قلعه نويي درپاسخ به خبرنگار فارس درباره اينكه هواداران استقلال عليه او و سياوش اكبر پور شعار دادند، عنوان كرد: من تمركزم روي
مسابقه است ولي بايد طرفداران را دوست داشته باشيم. همين كه جوانهاي ما ميآيند و 7 و 8 ساعت از وقتشان را در ورزشگاه
سپري ميكنند خوب است. شما سري به پاركها بزنيد و ببنيد چه خبر است. من ازهواداران استقلال دل گير نيستيم اما به آنها توصيه

ميكنم به كسي فحش ناموسي ندهند. اين رفتار زياد خوب نبود.

قلعه نويي در پايان گفت: در نيم فصل دوم عيار تيمها بيشتر مشخص ميشود و من اكنون از قهرماني حرف نميزنم هرچند كه با
پتانسيلي كه داريم ميتوانيم به آينده اميدوار باشيم.
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